
WEB-FRÅGAN MAJ 2021 
 
En kraftig vindby orsakar att en spelares boll rubbas på green 
innan hen haft en chans att markera, lyfta och återplacera bollen. 
Spelaren måste återplacera sin boll på den ursprungliga punkten. 

 
Sant 
 
Falskt 
 
101 personer röstade.  
27 personer (27%) svarade Sant. 
74 personer (74%) svarade Falskt. 
 
Rätt svar är FALSKT 
Regel 9.3 säger att om naturkrafter (t.ex. vind eller vatten)  
orsakar att en spelares boll i vila rubbas, blir det ingen plikt,  
och bollen måste spelas från sitt nya läge.  
 
 

WEB-FRÅGAN JUNI 2021 
En spelares boll, i slagspel, ligger på en grusväg. Spelaren har  
rätt till lättnad från vägen, men beslutar sig för att spela bollen 
som den ligger. Spelaren tar bort lite grus som kan ha störande 
inverkan på dennes slag. Vad blir domslutet? 
 
 
Spelaren får två slags plikt 
Spelaren får ett slags plikt 
Det är ingen plikt 
 
Lycka till! 
 
/Ted 
 
Nästa webfråga kommer 1 juli 2021. 


